



## University of California, Berkeley (UCB)

University of California, Berkeley was founded in 1868, born out of a vision in the State Constitution of a university that would “contribute even more than California’s gold to the glory and happiness of advancing generations.”

It’s known for its strong undergraduate programs. Some of the most popular majors are social sciences, biological and biomedical sciences, engineering and literature. Distinguished alumni include Apple cofounder Steve Wozniak and Google CEO Eric Schmidt.

## Accreditations

The University of California, Berkeley is accredited by the Association of American Universities (AAU). It is also recognized by the Ministry of Education of the People’s Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/index.php/default/news/index/170> for more information).

- 170 Academic Departments and Programs 170个学术部门和项目
- 7 Noble Prizes held by current faculty 现任教职工获得7项诺贝尔奖项
- 87 National championships won by Cal teams 87个国家级冠军
- 1522 full-time faculty 1522位全职教职工
- 12 million book volumes in UC Berkeley libraries 伯克利图书馆拥有1200万藏书
- 277 degree programs at UC Berkeley 277个学位课程
- Student to faculty ratio: 17 to 1 学术对教师比重：17比1

## 加利福尼亚大学伯克利分校简介

加利福尼亚大学伯克利分校创建于1868年，学校的愿景呈现在大学的宪章里：“贡献比加利福尼亚的黄金还要大的作用来推动一代代人的荣耀和幸福。”

伯克利大学以它强大的学士课程而闻名。一些最热门的专业包括社会科学、生物和生物医学科学、工程和文学。杰出校友包括苹果联合创始人史蒂夫·沃兹尼亚克，谷歌首席执行官埃里克·施密特。

## 认证

加州大学伯克利分校受北美大学联盟（60所美国大学和2所加拿大大学）认证，同时也已经被中华人民共和国教育部认可并列入中华人民共和国教育部涉外监管信息网 (<http://www.jsj.edu.cn/index.php/default/news/index/170>)。

## Undergraduate Admission Requirement

As an international undergraduate, you may apply to UCB as either a freshman or as a transfer student, depending on your level of education

Freshman applicants are students who have:

- Completed their secondary education and have earned a certificate of completion which enables them to be admitted to a university in their home country.
- Never been enrolled as a university student UCB has slightly different admission requirements for applicants who are international students. If you're applying as a freshman, you must:
  1. Complete 15 year-long academic courses with a 3.4 GPA;
    - 2 years of history/social science (In place of U.S. History, history of your country);
    - 4 years of composition and literature in language in which you are instructed;
    - 3 years of math including geometry and advanced algebra;
    - 2 years of laboratory science (1 biological/1 physical);
    - 2 years of a second language;
    - 1 yearlong course of visual and performing arts;
    - 1 additional course from any subject areas above.
  2. Meet other requirements specific to your country.
  3. Take the ACT with Writing Test, SAT or SAT with Essay by December of your last year at secondary school. If you are currently residing or attending school, in a country where the ACT with Writing or the SAT Reasoning Test is offered, you are required to take one of the tests, self-report your scores on your application and submit official test results to UCB by the stated application deadlines.

We understand that students living in certain countries where these tests are not offered (e.g., the Islamic Republic of Iran) are challenged to fulfill this requirement. However, given the large number of applications we receive from students throughout the world, we very rarely make exceptions to the requirement.
  4. Demonstrate English-language Proficiency.

If you've completed all your secondary school/high school in a country where English is not the language of instruction, you can demonstrate proficiency by taking one of these exams and earning the required scores:

Test of English as a Foreign Language (TOEFL) examination:

    - Accepted with an 80 or better for the Internet-based test and 550 or better for the paper-based test.
    - International English Language Testing System (IELTS) examination (academic modules): Accepted with a 6.5 or better band score (academic modules).

Keep in mind: A UCB campus may require a score higher than the minimum for admission selection.

## 大学本科入学条件

作为国际本科生，你可以作为大一新生或者转校学生的身份申请UCB，具体情况由你的教育等级决定。

大一新生的申请标准：

- 已经完成了高中课程并且拥有能够允许进入本国大学的高中毕业证明。
- 之前没有在其他大学学习过。

对于国际学生，UCB有稍微不同的录取条件。如果你申请的身份是 大一新生，你必须满足以下条件：

  1. 完成15年的学业课程并且GPA在3.4以上：
    - 2年的历史/社会科学(美国历史和你的本国历史)
    - 4年的学习的关于语言的文学作文
    - 3年的数学，包括几何学和高等代数
    - 2年的实验室科学（至少有1年生物或1年物理）
    - 2年的第二语言
    - 1年制的视觉表演艺术课程
    - 一门以上任意学科的额外课程
  2. 满足其他对于申请者国家的要求
  3. 在你高中的最后一年的12月之前，参加 ACT写作考试，SAT或SAT写作考试：

如果你在读高中所处的国际有包含写作的ACT或者SAT推理测试的地点，我们要求你参加其中一个测试，并在申请文件里报告自己的成绩，并在截止日期之前提交相关的官方考试成绩给UCB。
  4. 英语语言的精通：

如果你已经完成你的高中学习并且英语不是你的母语，你可以通过以下的测试和需要的成绩来说明你对于英语的精通。

    - 托福IBT 80以上，托福PBT550以上，雅思6.5以上。
    - 国际英语语言测试系统 (IELTS) 考试6.5或以上。

提醒：UCB可以要求比最低录取要求高的语言成绩来进行录取筛选。



# Berkeley

## How to apply (freshman and transfer)

Application filing periods

Fall quarter/semester	November 1-30
Winter quarter/spring semester	July 1-31
Spring quarter	October 1-31

UC Berkeley and UC Merced are on the semester system calendar. All other campuses are on the quarter system calendar. Not all campuses are open in winter and spring. Check available majors before applying.

You must pay a \$80 application fee for each campus to which you apply.

### Letters of recommendation

You should not submit letters of recommendation for the UCB application. However, some campuses/majors may require letters of recommendation as part of a supplemental application review. Be sure to check for an email message from a campus.

### In addition, Berkeley considers:

- Diversity of personal background and experience
- Qualities such as leadership, motivation, concern for others and for the community
- Nonacademic achievements in the performing arts or athletics, employment or personal responsibilities. Demonstrated interest in the major.

## 如何申请

申请提交日期

秋季学期	11月1日-11月30日
冬季学期	7月1日-7月31日
春季学期	10月1日-10月31日

UC伯克利和UC莫塞德是学期制学年。所有其他分校是季度制学年。并不是所有的学习在冬季和春季都开放。在申请之前查看开放的专业。

你必须支付\$80申请费给每个你申请的学院。

### 推荐信

UCB不要求你提交推荐信。然而，一些专业和校区可能会要求推荐信，作为补充的申请审核。请确保检查校区的邮件信息。

### 除此之外，伯克利会考虑以下：

- 个人背景和经历的多样性。
- 领导，激励，关心他人和社区的能力。
- 非学术上的成就，例如体育，职场或个人责任展现对专业的兴趣。

	
<b>U.S. News and World Report in 2015</b> 《美国新闻与世界报道》	
#1 Top Public Schools in United States	2015年在全美公立大学排名第1
#3 Best Global Universities	全球大学排名第3
#2 Best Undergraduate Business Programs	美国大学本科商科排名第2
#3 Best Undergraduate Engineering Program	美国大学本科工程系排名第3
#1 Best Grad Chemistry Program	研究生化学系排名第1
#1 Best Grad Computer Science Program	研究生计算机科学排名第1
#1 Best Grad English Program	研究生英语系排名第1
#1 Best Grad Sociology Program	研究生社会学系排名第1
#7 Best Grad business Schools	美国研究生商学院排名第7

INTERNATIONAL STUDENT EXPENSE (2015-2016 Academic Year)		
2015-16学年国际学生学费和生活费(估计)		
Fees & Tuition 学费杂费 (2 semesters 2学期)	Undergraduates 本科学生	Graduates 研究生
Resident Fees Total 当地学生学费	\$16,370	\$17,356
Non-Resident Tuition 国际学生学费	\$24,708	\$15,102
Professional Fees 专业费用	N/A	\$6,123
<b>Total All Fees and Tuition 合计</b>	<b>\$41,078</b>	<b>\$38,581</b>
Minimum Living Expenses 基本生活费		
Includes housing, meals, books & supplies, and personal expenses. 用包括住宿费，伙食费，书籍及用品，及个人开支。	\$2,100/month	\$2,100/month
	\$25,200/calendar year	\$25,200/calendar year
<b>Total Annual Budget 年度合计</b>	<b>\$66,278</b>	<b>\$57,658</b>
Students Accompanied by Family 学生如有家庭伴随		
Add the following amounts to your annual budget for each spouse and child for each spouse and child of each spouse and child to add the following amounts to your annual budget for each spouse and child of each spouse and child:		
Dependent Expenses 相关费用		
Spouse (husband/wife) 配偶	\$7,000	\$7,000
Child under 21 yrs. 孩子未满21岁	\$4,000	\$4,000

## Graduate Admission Requirement International Applicants

Graduates of recognized academic institutions outside the United States should hold a degree equivalent to a U.S. bachelor's degree. Equivalency is determined by International Evaluators in the Graduate Admissions Office.

### Required Records:

Upload unofficial transcripts with the application for the departmental initial review. Official transcripts or academic records for all university-level studies you have completed, at U.S. institutions and abroad will be required if admitted. If your academic records do not include official evidence of the award of your degree, you must also submit additional documents that verify the degree conferral. For information about the documents required for an initial review of your application, contact the department or program to which you are applying.

Academic records should be issued in the original language and accompanied by English translations if required (usually prepared by your university or Ministry of Education, unless the institution issues original documents in English). In general, records or transcripts must be issued by the school and include the school's stamp or embossed seal and the signature of the authorizing official. For more detailed information on acceptable documents, please contact your prospective department or Graduate Admissions.

English translations are required for all languages except Spanish.

### There are two standardized tests you may take:

#### 1. Test of English as a Foreign Language (TOEFL).

We will only accept TOEFL tests administered by the Educational Testing Service (ETS) and sent to us directly by the TOEFL office. For Fall 2016, tests taken before June 1, 2014 will not be accepted even if your score was reported to Berkeley. The institution code for Berkeley is 4833. For purposes of admission, your most recent score must be at least 90 for the Internet-based test (IBT), and 570 for the paper-based format (PBT). Please contact individual academic departments for more information, as they may choose to require a higher score.

#### 2. International English Language Testing System (IELTS)

For Fall 2016, tests taken before June 1, 2014 will not be accepted. Your most recent overall Band score must be at least 7 on a 9-point scale.

#### DISCLAIMER 免责声明:

*This writeup is for general reference only and is subject to changes. For the most up-to-date info, please refer to the website of the institution itself.*  
此介绍仅供参考。内容随时会有更改，欲知最新资讯，请参看该学校的网站。

## 研究生入学条件

### 国际学生申请

美国之外的认可的学术机构的研究生申请者必须持有一个等同于美国学士学位的学术学位。具体的等同性由研究生招生办公室的国际评估员来决定。

### 需要的材料：

上传非官方的成绩单，递交向学院初次审核的申请。如果承认，在美国或者国外完成的官方的大学成绩单会被要求递交。如果你的学术材料不能证明你学位的有效性，你必须提交额外的材料来说明你学位的授予。关于初次审核的需要的材料信息，请与你申请的项目或者学科部门联系。

学术记录必须是母语和经过英语翻译的英语记录两种文档（通常是有你大学的教育部位来准备，除非你的大学是以英语来发布原文件）。总体上，成绩单必须在密封的盖有学校公章和官方授权签名的信封里，并且由学校直接将成绩单寄出。想了解更多的关于接受文档的信息，请联系你准备申请的系部门或者研究生招生人员。

除了西班牙语，其他语言都需要英语翻译。

### 两种标准化的测试：

1. 托福：只接受由教育考试服务(ETS)管理的托福成绩，并且由托福办公室直接发送给我们学校。对于2016年秋季，不接受2014年6月1日之前的考试成绩，即使你的成绩曾经报告给伯克利。学校的托福代码是4833。为了被录取，你的最近的成绩必须在90以上(托福IBT)或者570以上(托福PBT)。请联系独立的学科部门来获取更多信息，他们或许会要求更高的成绩。

2. 雅思：对于2016年秋季，不会接受2014年6月1日之前的成绩。你最近一次的总成绩必须在7以上(总分为9)。



### Contact Information 联系

For additional information, please contact:  
欲了解更多信息，请联络：